
 
 

Terms and conditions 

 

Valid to tourists traveling from KSA, Egypt, Qatar, Bahrain, Oman, Kuwait to UAE 

▪ Purchases of AED 2,500 at THAT are eligible to 10% discount or a one-time 30% off a 

beauty treatment at Nail THAT & THAT barber 

▪ Instore offer for 30% off beauty is a one time offer only 

▪ Offer is for personal use by eligible Visa cardholders only 

▪ Offer is only available on selected brands 

▪ Offer is valid on full-price items only 

▪ Offer cannot be used in conjunction with other promotional programs, offers, 

discount cards, vouchers or VIP privileges, unless otherwise stated 

▪ THAT Concept Store and Visa’s decision shall be final with respect to any Visa 

cardholder disputes regarding the offer 

▪ Offer is non-exchangeable, non-transferable and no cash alternative is offered. 

▪ THAT Concept Store is the promoter of this offer. Visa shall have no liability in 

relation to the offer 

▪ Promoter of this offer does not assume any responsibility for any typographical or 

other error in the administration of the offer 

▪ Participants are deemed to have accepted and agreed to be bound by these Terms 

and Conditions upon participation in the offer 

▪ Promoter reserves the right to hold void, cancel, suspend, or amend the promotion 

where it becomes necessary to do so 

 

 

 الشروط والأحكام 

 

 صالح للسياح القادمين من المملكة العربية السعودية، مصر، قطر، البحرين، عمان، الكويت إلى الإمارات العربية المتحدة

 واحدة لمرة  تجميل علاج على% 30 خصم  أو%, 10 ، ووفرVisa بطاقة باستخدام  THATدرهم أو أكثر في  2,500أنفق  ▪

 .THAT barberو  THAT beauty في

 المستحقين Visaالعرض للاستخدام الشخصي فقط من قبل حاملي بطاقات   ▪



 
 % على منتجات التجميل داخل المتجر صالح لمرة واحدة فقط 30عرض الخصم بنسبة  ▪

 هذا العرض متوفر فقط على علامات تجارية مختارة  ▪

 العرض متوفر على المنتجات بالسعر الكامل فقط  ▪

أخرى، ما لم يتم   VIP لا يمكن استخدام العرض مع أي برامج ترويجية، أو عروض، أو بطاقات خصم، أو قسائم، أو امتيازات ▪

 التصريح بعكس ذلك 

 سيكون نهائياً بخصوص أي نزاعات تتعلق بالعرض   Visaو  THAT Concept Store قرار ▪

 العرض غير قابل للتبديل أو التحويل، ولا يمكن استبداله نقداً  ▪

▪ THAT Concept Store  المروّج لهذا العرض. لا تتحمل   هوVisa  أي مسؤولية تتعلق بالعرض 

 لا يتحمل المنظّم أي مسؤولية عن أي أخطاء مطبعية أو أخطاء أخرى في إدارة العرض  ▪

 يعُتبر المشاركون موافقون على الالتزام بهذه الشروط والأحكام بمجرد المشاركة في العرض  ▪

 يحتفظ المنظّم بالحق في إلغاء أو تعليق أو تعديل العرض عند الحاجة لذلك ▪

 

 


